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Fergal is a self-confessed nerd with an eccentric hobby: tin collecting. He likes the lucky
dip aspect of buying tins that have their labels missing - after all, you never know what
might be inside. It's Fergal's idea of living dangerously. That is, until the day he
innocently opens up a tin to find...a bloodied human finger. Everyone thinks it's a joke.
But not Fergal - and when his next tin discovery is a note with the word 'Help' scribbled
on it, he feels compelled to track down the factory responsible for these mysterious
and macabre products. Fergal might be hungry to play detective, but has he opened a
can of worms...? This Dahl-esque black comedy will have readers squirming on the
edge of their seats. Funny, frightening and totally gross - Alex Shearer taps into the
repulsive-but-appealing tradition of urban myths that are perennial playground
fodder.

作者介绍: 

艾利克斯·希尔：他有两个孩子，写过很多有关成年人和小孩的书，而且在电视系列剧
、电影、舞台剧和广播节目方面颇有成就。他曾做过30多份工作，并且从没有停止练习
吉它。

目录:

Tins_下载链接1_

标签

评论

-----------------------------
Tins_下载链接1_

书评

先说说这本书的装贴吧，简单的封面没有时下流行写满了广告词的那种小腰封，我一看
就喜欢，大概是我一直不太能接受那种既浪费钱，又破坏书本封面本来面目的腰封的原
故吧。每拿到这样一本新书我第一件事是将它拿下，当书签使。如果，将这东东换成一
个别致的书签多好。象《柑桔与...  
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因为以前读过《天蓝色的彼岸》，印象深刻。看到相同的作者的另一本书，就买来读了
。
老大不小的人了，读“儿童文学”，肯定会被人耻笑。没办法，泥腿子出身的人，童年
时代没机会接触太多“儿童文学”，现在有机会了，发现最爱读的除了那些思想性和文
学性的东西外，有趣的，纯...  
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如果面对困难我们退缩了。那么怎么去寻找前面的宝藏了。
要勇敢地往前走，同时也要动脑筋。不是盲目的冲就行的。  
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